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Our reference: OTP-CR-399/16

The Hague, 5 December 2016

Dear Sir, Madam

The Office of the Prosecutor of the International Criminal Court acknowledges receipt of your
documents/letter.

This communication has been duly entered in the Communications Register of the Office. We
will give consideration to this communication, as appropriate, in accordance with the provisions of
the Rome Statute of the International Criminal Court.

Please note this acknowledgement letter does not mean an investigation has been opened, nor
that an investigation will be opened by the Office of the Prosecutor.

As soon as a decision is reached, we will inform you, in writing, and provide you with
reasons for this decision.

Yours sincerely,

Mark P. Dillon
Head of Information & Evidence Unit

Office of The Prosecutor

Rachid Raha
rachid.raha@gmail.com
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Notre référence : OTP-CR-399/16

La Haye, le 5 décembre 2016

Madame, Monsieur,

Le Bureau du Procureur de la Cour pénale internationale accuse réception de vos documents /
de votre lettre.

Les informations y figurant ont été inscrites comme il se doit au registre des communications
du Bureau et recevront toute l’attention voulue, conformément aux dispositions du Statut de Rome
de la Cour pénale internationale.

Veuillez noter que cet accusé de réception ne signifie en aucun cas qu’une enquête a été ou
sera ouverte par le Bureau du Procureur.

Nous ne manquerons pas de vous communiquer par écrit la décision qui aura été prise à ce
sujet, ainsi que les motivations qui la justifient.

Veuillez agréer, Madame, Monsieur, l’assurance de notre considération distinguée.

Mark P. Dillon
Chef de l’Unité des informations et des éléments de preuve
Bureau du Procureur

Rachid Raha
rachid.raha@gmail.com


